
RADAG}AINY 
POMIECHÓWEK 

Protokół nr 67/2024 Komisji Ochrony Środowiska 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy, które odbyło się w dniu 19 marca 2024 r. w 

sali konferencyjnej CIS 

Przewodniczący Jan Drzazgowski otworzył obrady i przywitał zebranych. 

Lista obecności - w załączeniu. 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawozdanie z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Pomiechówku i w 

Goławicach Pierwszych za 2023 rok. 

2. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy 

Pomiechówek za 2023 r. 

3. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pomiechówek 

4. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na rok 2024 

5. Omówienie projektu uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów oraz określenia wynagrodzenia dla inkasentów. 

6. Omówienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Pomiechówek w 

2024 roku. 

7. Omówienie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze publicznej we wsi 

Pomiechówek, gminie Pomiechówek. 

8. Omówienie projektu uchwały w sprawie nadania nazw drogom we wsi Szczypiorno i 

Wymysły, gminie Pomiechówek. 

9. Omówienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy 

Pomiechówek. 

10. Sprawy różne. 

Przebieg spotkania 

1. Sprawozdanie z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Pomiechówku i w 

Goławicach Pierwszych za 2023 rok. 

Opis punktu: 

Andrzej Owocki OSP Pomiechówek przedstawił sprawozdanie z działalności OSP Pomiechówek za 
2023 r. -w załączeniu. 

Radna Grażyna Kiliś przeczytała sprawozdanie z działalności OSP Goławice Pierwsze - w załączeniu. 
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2. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy 

Pomiechówek za 2023 r. 

Opis punktu: 
Komendant Komisariatu Policji w Pomiechówku Adam Statkiewicz przedstawił informację o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Pomiechówek za 2022 rok - w załączeniu . 

Radna Iwona Sagatyńska zauważyła, że jest duża poprawa jeżeli chodzi o kradzieże z włamaniem. W 

zeszłym roku w sierpniu zaczęto z powrotem włączać lampy na ulicach. Zapytała, czy spadek 

kradzieży z włamaniem może być spowodowany tym, że teraz w nocy świecą się latarnie. 

Komendant Adam Statkiewicz odpowiedział, że samo oświetlenie na pewno w jakiś sposób 

poprawiło bezpieczeństwo, ale jeśli chodzi o kradzieże z włamaniem to one były ukierunkowane na 

takie miejsca, które są niezamieszkałe na stałe, były to jakieś domki, altanki itp. Diametralnego 

wpływu to oświetlenie na przestępczość nie miało . 

Wójt Dariusz Bielecki dodał, że było wystąpienie w tej sprawie do Policji. Odpowiedzieli, że w 

godzinach nocnych nie było włamań . 

Radna Iwona Sagatyńska odnośnie debaty nt. bezpieczeństwa, która odbywa się raz do roku w kinie 

powiedziała, że mieszkańcy zwracają się z prośbą, aby odbywały się one w godzinach późno 

popołudniowych bądź w weekendy, bo chętnie uczestniczyliby w tych spotkaniach, ale zazwyczaj są 

one w godzinach, kiedy jeszcze są w pracy. 

Komendant Adam Statkiewicz oświadczył, że nie ma na to wpływu, ale przekaże tę sugestię swojemu 

przełożonemu. 

Radna Iwona Sagatyńska powiedziała, że jednym z tematów debaty jest bezpieczeństwo ulicy wzdłuż 

Kosewka i Szczypiorna. Chodzi o okres letni. Czy Policja ma jakieś pomysły, w jaki sposób poprawić to 

bezpieczeństwo. 

Komendant Policji Adam Statkiewicz odpowiedział, że jedynym rozwiązaniem ze strony Policji mogą 

być wzmożone patrole, ale w obecnej sytuacji kadrowej może to być trudne. 

Wójt Dariusz Bielecki zapytał, czy Policja jest zainteresowana zwiększeniem godzin na dodatkowe 

patrole policji. 

Komendant Adam Statkiewicz uważał, ż jest to dobre rozwiązanie. Na pewno skutkowałoby 

pozytywnym odbiorem wśród społeczeństwa . 

Wójt Dariusz Bielecki zapytał w jakich godzinach działa Komisariat. 

Komendant Adam Statkiewicz poinformował, że Komisariat jest czynny od poniedziałku do piątku w 

godzinach 8-16. Od 18:00 do 6:00 jest jedna załoga patrolu policji na terenie Pomiechówka. W innych 

sprawach należy kontaktować się pod nr tel.l12. 

Radna Teresa Cieślińska poruszyła temat drogi przez Wymysły, na której jest bardzo duży ruch. 

Przejście przez pasy dla pieszych jest praktycznie niemożliwe. Zapytała, czy jest jakaś możliwość na 

poprawienie tej sytuacji. Tym bardziej, że jest tam przystanek dla autobusu szkolnego. 

Komendant Adam Statkiewicz zapewnił, że wspólnie w Wydziałem Ruchu Drogowego Komendy 

Powiatowej zaplanuje jakieś działania. W godzinach, kiedy jest największy ruch zostaną skierowane 

kontrole policji. 
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3. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pomiechówek 

4. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na rok 2024 

Opis punktu: 
Skarbnik Gminy Kamila Gronczewska omówiła zmiany budżetowe i zmiany WPF Gminy 

Pomiechówek. 

Poinformowała, że proponowane zmiany do Uchwały Budżetowej Gminy Pomiechówek związane są z 

otrzymanymi, ostatecznymi wysokościami subwencji ogólnych, z ostatecznymi kwotami dotacji na 

rok 2024 oraz z wykonanymi planami dochodów na podstawie rzeczywistego wykonania 

sporządzonego zgodnie ze sprawozdaniami dochodowymi. 

Po stronie dochodów: 
1.1. Zwiększenia i zmniejszenia planu dochodów na podstawie wykonania planu, w tym: 

Zwiększenia: 

- rozdział 70005 - 0750 - gospodarka gruntami i nieruchomościami - 9.666,47 zł, 
- rozdział 75023 - 0960 - urząd gminy - 88.486,00 zł, 
- rozdział 75618-0480 -wpływy z innych opłat stanowiących dochody j.s.t. - 4.000,00 zł, 
- rozdział 75618-0690- wpływy z innych opłat stanowiących dochody j.s.t. - 8.000,00 zł, 
- rozdział 75814 - 0920 - różne rozliczenia finansowe -15.000,00 zł, 
- rozdział 75814 - 0940- różne rozliczenia finansowe - 31.218,31 zł, 
- rozdział 85502 - świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz składki na 
ubezpieczenie emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego - 16.000,00 zł, 
- rozdział 90095-0750 - pozostała działalność -7.500,00 zł. 
Zmniejszenia: 
- rozdział 75618-0270 - wpływy z innych opłat stanowiących dochody j.s.t. - 5.000,00 zł. 

1.2. Zwiększenie planu dochodów z tytułu otrzymanego wsparcia na realizację zadań własnych gminy 
z budżetu Województwa Mazowieckiego: 
- Mazowiecki Program Wspierania Bezdomności Zwierząt - 20.000,00 zł 
- Budowa i modernizacja dróg dojazdowych do gruntów rolnych - 152.000,00 zł 
- Mazowiecki Instrument aktywizacji Sołectw - 30.000,00 zł, 
1.3. Zwiększenia dochodów na podstawie informacji o rocznych kwotach części subwencji ogólnej: 
- rozdział 75801-2920-część oświatowa subwencji ogólnej - 2.824.202,00 zł 
- rozdział 75806-2920 - część rozwojowa subwencji ogólnej dla j.s.t. - 614.260,00 zł. 
1.4. Zmiany w wysokościach przyznanych dotacji za zadania własne i zlecone: 
- rozdział 85216- 2030- zasiłki stałe - zwiększenie: 4.000,00 zł, 
- rozdział 85513-2010 - składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby pobierające niektóre 
świadczenia rodzinne oraz za osoby pobierające zasiłki dla opiekunów - zwiększenie: 1.000,00 zł, 
- rozdział 80103 -2030- oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych - zwiększenie 119.191,00 
zł, 

- rozdział 80104 - 2030 - przedszkola - zwiększenie: 478.424,00 zł, 
- rozdział 85502- świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz składki na 
ubezpieczenie emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego - zmniejszenie: 52.000,00 zł. 
1.5. Środki na wypłatę odbiorcom refundacji podatku VAT od paliw gazowych - rozdział 85295-2180-
10.200,00 zł. 
1.6. Zwiększenie planu w rozdziale 60004- Lokalny transport zbiorowy - dopłata - 23.100,00 zł. 
1.7. Zwiększenie planu z tytułu planowanej sprzedaży nieruchomości dz.ew.nr 686 w Pomiechówku _ .. 

389.000,00 zł (rozdział 70005-0770). 
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1.8. Korekta planowanej dotacji z programu Mazowsze dla lokalnych centrum integracyjnych 2024 - . 

zmniejszenie 50.00,00 zł. 

2. Wydatki. 

2.1. Rozdział 01044 - Infrastruktura sanitacyjna wsi - zwiększenie 80.000,00 zł : 

Zadania inwestycyjne: 

Budowa kanalizacji w m. Nowy Modlin 150000,00 -65000,00 

Budowa kanalizacji w m. Stanisławowo 285000,00 65000,00 

Przebudowa oraz zakup i wymiana 
wyposażenia oczyszczalni ścieków w 3980004,00 80000,00 
Pomiechówku - Rozwiązanie problemu sanitacji 
miejscowości na terenie Gminy Pomiechówek 

2.2. Rozdział 60004 -lokalny transport zbiorowy. 

- zwiększenie środków na realizację zadania dot. transportu lokalnego - 40.570,00 zł. 

2.3. Rozdział 60016- Drogi publiczne gminne - zwiększenie: 460.611,00 zł, w tym: 

85000,00 

350000,00 

4060004,00 

- zmniejszenie wydatków, zmiana kategorii planowanego do realizacji zadania - zmniejszenie 

50.000,00 zł, 

- zmiany w wydatkach inwestycyjnych wg poniższego zestawienia: 

Przebudowa drogi gminnej ul. Lotników 70000,00 -40000,00 30000,00 Pomiechówek 

Budowa drogi gminnej w m. Pomiechówek ul. 0,00 150000,00 150000,00 
Wojska Polskiego 

Przebudowa drogi gminnej w m. Pomiechowo i 0,00 304000,00 304000,00 
Stanisławowo gm. Pomiech6wek 

Budowa i przebudowa dróg na terenie 
gminy Pomiechówek w celu poprawy 

dostępności komunikacyjnej mieszkańców i 
5260000,00 96611,00 5356611,00 

bezpieczeństwa użytkowników 

2.4. Rozdział 75023 - urzędy gmin: zwiększenie 20.000,00 zł (płaty na PFRON). 

2.5. Rozdział 75095 - Pozostała działalność 

- zwiększenie wydatków na podstawie zaangażowania środków na dzień 31.12.2024 r - 30.186,05 zł 

2.6. Dział 801- Oświata i wychowanie 

Zwiększenie planu wydatków w związku ze wzrostem o 30% średnich wynagrodzeń nauczycieli od 1 

stycznia 2024 r., skutku wzrostu odpisu na ZFŚS i innych zadań oświatowych. 
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- rozdział 80101- szkoły podstawowe -1.933.042,55 zł, 

- rozdział 80103 - oddziały przedszkole w szkołach [podstawowych - 141.060,83 zł, 

- rozdział 80104 - przedszkola - 671.270,03 zł, 

- rozdział 80107 - świetlice szkolne -125.799,23 zł, 

- rozdział 80115 - technika - 426.036,86 zł, 

- rozdział 80117 - branżowe szkoły I i "stopnia - 37.000,00 zł, 

- rozdział 80120 -licea ogólnokształcące - 156.375,00 zł, 

- rozdział 80149 - realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji...w przedszkolach 

- 85.001,59 zł 

- rozdział 80150 - realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji. .. w szkołach 

podstawowych - 395.270,10 zł, 

- rozdział 80195 - pozostała działalność - 4.183,07. 

Ponadto w rozdziale 80195 dokonano zmian między klasyfikacją budżetową nie mającą wpływu na 
wynik budżetu. 

2.7. Rozdział 85154 - Przeciwdziałanie alkoholizmowi: 

- zwiększenie o 21.393,48 zł -środki z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych niewykorzystanych w roku 2023 r. 

2.8. Rozdział 85216 - Zasiłki stałe - w związku ze zmianą dotacji - zwiększenie: 4.000,OOzł. 

2.9. Rozdział 85295 - Pozostała działalność - zabezpieczenie środków na realizację zadania dot. 

wypłaty świadczeń odbiorcom refundacji podatku VAT od paliw gazowych -10.200,00 zł. 

2.10. Dział 855 - Rodzina - w związku ze zmianą dotacji, w tym: 

- rozdział 85502- świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz składki na 

ubezpieczenie emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego - zmniejszenie: 52.000,00 zł, 

- rozdział 85513 - składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby pobierające niektóre 

świadczenia rodzinne oraz za osoby pobierające zasiłki dla opiekunów - zwiększenie: 1.000,00 zł. 

2.11. Rozdział 90002 - gospodarka odpadami komunalnymi. 

Zwiększenie wydatków o środki pochodzące z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi, które 

nie zostały wykorzystane w poprzednim roku budżetowym - 1.772,99 zł. zł. 
2.12. Rozdział 90003 - oczyszczanie miast i wsi - zabezpieczenie środków na realizacje zadań 
statutowych - 6.400,00 zł oraz zmiana między klasyfikacją budżetową wydatków dot. utrzymania 
czystości i porządku w gminie -150.000,00 (z rodz. 90095). 
2.13. Utrzymanie zieleni w miastach i gminach - zmianą między klasyfikacją budżetową w ramach 
jednego rozdziału oraz zabezpieczenie środków na realizacje zadań statutowych -
ogółem: 10.000,00 zł. 
2.14. Rozdział 90005- ochrona powietrza atmosferycznego i klimatu - zabezpieczenie środków na 
realizacje zadań statutowych - 3.075,00 zł. 
2.15. Rozdział 90095 - pozostała działalność: 

Zabezpieczenie wydatków na realizację zadań dofinansowanych środkami z budżetu Województwa 
Mazowieckiego: 

- zagospodarowanie placu zabaw w miejscowości Goławice Pierwsze na potrzeby mieszkańców 
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sołectwa - 30.000,00 zł, 

- remont pomieszczeń po byłym TPD na potrzeby świetlicy wiejskiej w m. Szczypiorno - 30.000,00 zł, 

- zapobieganie bezdomności zwierząt w gminie Pomiechówek - 40.000,00 zł. 

Zmiana zadania inwestycyjnego, zwiększenie 16.000,00 zł: 

Budowa świetlicy wiejskiej w m. Wymysły II 
etap 

2.16. Rozdział 92195 - Pozostała działalność. 

472 000,00 16000,00 488000,00 

Dotacja celowa dla organizacji pozarządowych na realizację zadań z zakresu ochrony dóbr kultury i 

tradycji - 10.000,00 zł. 

Planowane zmiany do uchwały budżetowej Gminy Pomiechówek zostały przeniesione do WPF tak, 

aby zachodziła zgodność między dochodami i wydatkami, przychodami i rozchodami oraz wykazem 

przedsięwzięć do WPF, gdzie również zostały one uaktualnione w związku z otrzymanymi dotacjami 

oraz zwiększonymi subwencjami. 

Radna Iwona Sagatyńska zapytała odnośnie przebudowy i zakupu wyposażenia oczyszczalni ścieków 

- zwiększenie. 

Skarbnik Kamila Gronczewska wyjaśniła, że chodzi o koszty nadzoru inwestorskiego. 

Radna Iwona Sagatyńska budowa drogi gminnej Pomiechówek ul. Wojska Polskiego. 

Wójt Dariusz Bielecki wyjaśnił, że jest to ulica Wojska Polskiego, odcinek gruntowy, równoległy do -

ulicy Lotników. Zadanie bieżące, po sesji Rady Gminy zostanie rozpoczęte. Wynika to ze spotkania z 

mieszkańcami i ustaleń wspólnie wypracowanych. 

Radna Małgorzata lewczuk w imieniu mieszkańców ulicy Lotników jak również ulicy Wojska 

Polskiego podziękowała za wykonanie tej inwestycji. 

Radna Iwona Sagatyńska zapytała o budowę drogi gminnej Pomiechowo - Stanisławowo. 

Wójt Dariusz Bielecki poinformował, że chodzi o ulicę Przejazdową. Uzyskano z FOGR-u 152000,00 zł 

dotacji z budżetu województwa mazowieckiego. 

Radna Teresa Cieślińska 5 356 611,00 zł na budowę i przebudowę dróg na terenie gminy 

Pomiechówek. Zapytała, czy są sprecyzowane konkretne drogi. 

Wójt Dariusz Bielecki Zadania te są w trakcie realizacji. Do końca maja jest umowa. 

Radna Teresa Cieślińska zapytała, z czym jest jeszcze związane zwiększenie pieniędzy na budowę 

świetlicy w Wymysłach. 

Skarbnik Kamila Gronczewska wyjaśniła, że też jest to związane z kosztami pobocznymi, czyli 
nadzoru inwestorskiego. 

Radna Beata Wyszyńska zapytała o kanalizację. 
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Wójt Dariusz Bielecki wyjaśnił, że w Stanisławowie zadanie jest już po przetargu, są pieniądze żeby 

wprowadzić wykonawcę. W Nowym Modlinie są dwa zadania. 600000,00 zł na przebudowę sieci z 

przepompownią w rejonie bloków. Drugie zadanie przy placu zabaw. To zadanie jest na etapie 

ogłaszania przetargu. Rusza nabór na dodatkowe S 000000,00 zł z KPO na zadania wodno
kanalizacyjne, jest to 100% kosztów kwalifikowanych. W tym będą objęte miejscowości Nowy 

Modlin, Stanisławowo i odcinek od ul. Topolowej do fortu. 

Radna Teresa Cieślińska zapytała o modernizację połączenia drogowego miejscowości po byłym PGR 

z terenami inwestycyjnymi. Zapytała o jaką drogę chodzi. 

Wójt Dariusz Bielecki odpowiedział, że chodzi o ul. Majową i łącznik w rejonie cmentarza w Nowym 

Modlinie. 

5. Omówienie projektu uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wynagrodzenia dla inkasentów. 
Opis punktu: 
Skarbnik Kamila Gronczewska poinformowała, że w związku ze zmianami na stanowiskach sołtysów, 

przygotowany został projekt uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów i ustalenie wysokości wynagrodzenia dla inkasentów. 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

6. Omówienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Pomiechówek w 

2024 roku. 
Opis punktu: 

Projekt uchwały omówiła Agnieszka Szajna Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

Poinformowała, że ustawa o ochronie zwierząt nakłada na gminę obowiązek opracowania programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi, który jest aktualizowany corocznie do 31 marca. Ta uchwała 

została poprzedzona konsultacjami z lokalnymi organizacjami, ekspertami w zakresie weterynarii, z 

mieszkańcami. W tym programie zawarte są postanowienia dot. m.in. 

- zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku, 

- opieki nad wolno żyjącymi kotami i ich dokarmianie, 

- odławianie bezdomnych zwierząt, 

- zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadku zdarzeń drogowych, 

- elektroniczne znakowanie, 

- edukacja mieszkańców. 

Dodatkowo wprowadzenie mechanizmów finansowych zachęcających do wykonywania sterylizacji i 
kastracji dla psów i kotów właścicielskich . 

Gmina ma podpisane wszystkie wymagane umowy, czyli: 

- na usługi weterynaryjne, 
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- na zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej, 

- na utrzymanie zwierząt w schronisku, 

- w zakresie wyłapywania zwierząt. 

14 marca Wójt Gminy podpisał umowę w ramach Mazowieckiego wsparcia i zapobiegania 

bezdomności zwierząt odnośnie wykonywania zabiegów sterylizacji, kastracji i czipowania zwierząt z 

terenu gminy Pomiechówek. Dotacja ta wynosi 20 000,00 zł. W 2023 roku nie przekazano do 

schroniska żadnego psa, do adopcji przekazano 92 zwierząt, zaczipowano 250 zwierząt i wykonano 

229 zabiegi sterylizacji. Całkowity koszt zadania wyniósł 146 511,64 zł, w tym 40000,00 zł 

Stowarzyszenie. 

Radna Teresa Cieślińska zapytała, czy istnieje realna możliwość sprawdzenia, czy wszystkie psy są 

zaszczepione. 

Kierownik WOŚiR Agnieszka Szajna odpowiedziała, że za to odpowiada Powiatowy Lekarz 

Weterynarii, nie jest to zadanie gminy. 

Radny Andrzej Górecki proponował zastanowienie się nad nałożeniem podatku od psów, wtedy 

istniałaby możliwość weryfikacji tych zwierząt. 

7. Omówienie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze publicznej we wsi 

Pomiechówek, gminie Pomiechówek. 
Opis punktu: 

Kierownik WGNGiPP Wanda Karabin poinformowała, że przy drodze gminnej w Pomiechówku, która 

biegnie od skrzyżowania ul. Polnej i Rekreacyjnej w kierunku Czarnowa powstają nowe budynki. W 

związku z powyższym istnieje konieczność nadania adresu tym budynkom. Aby to zrobić musi zostać 

nadana nazwa ulicy. Jest to droga gminna więc nazwę ustala Rada Gminy. Rozmawiając z 

mieszkańcami tych nieruchomości nie mają żadnego pomysłu na nazwę, oddając to do dyspozycji 

Rady. Zaproponowano nazwę ulica Boczna. 

Nikt nie zgłosił uwag, nowych propozycji. 

8. Omówienie projektu uchwały w sprawie nadania nazw drogom we wsi Szczypiorno i 

Wymysły, gminie Pomiechówek. 

Opis punktu: 

Kierownik WGNGIPP Wanda Karabin poinformowała, że projekt uchwały dotyczy nadania nazw 

drogom wewnętrznym prywatnym. W takim przypadku na określoną nazwę musi być zgoda pisemna 

właściciela i takie zgody wpłynęły. Jedna droga jest w Szczypiornie przy lesie, stąd proponowana 

nazwa ulicy - przy lesie. Druga w Wymysłach ul. Brzoskwiniowa, łącząca ulicę Dzikiej Róży z ul. 

Orzechową· 

Pytań, uwag nie zgłoszono. 

9. Omówienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy 

Pomiechówek. 
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Opis punktu: 
Radny Artur Bonas poinformował, że do Komisji skarg, wniosków i petycji wpłynęła skarga na Wójta 

Gminy Pomiechówek. W związku z faktem, że sprawa, której dotyczy skarga jest obecnie 

procedowana w SKO, to Rada Gminy nie jest organem właściwym do zajmowania się ta skargą. 

Obecnie postępowanie toczy się przed SKO w Warszawie i ten organ jest właściwy do rozpatrzenia i 

wzięcia treści skargi pod uwagę w ramach rozpatrywania odwołania Skarżącego. 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

10. Sprawy różne. 

Opis punktu: 

Przewodniczący Rady Jan Drzazgowski odczytał wiadomość e-mail od rannej I.Sagatyńskiej, która 

wnosi o zapoznanie radnych na posiedzeniu komisji z dokumentacją koncepcji budowy obwodnicy 

Pomiechówka. Przypomina także o wniosku z posiedzenia komisji gospodarczej o pisemne udzielenie 

informacji w zakresie nie omówionego punktu - budowa drogi w strefie z partycypacją jednej z firm, 

która ma być inwestorem. 

Na drugą część pytania odpowiedzi udzielił Wójt Dariusz Bielecki. POinformował, że ogólnie jest to 

formuła udziału przedsiębiorców w budowie infrastruktury, z partycypacją ogólnie do zadań 

drogowych w formie darowizny. Będzie to wpływ do budżetu od firmy NEW COLD, czyli magazyn 

chłodni. To nie jest na konkretny odcinek, tylko ogólnie na zadania inwestycyjne drogowe. 

Radna Teresa Cieślińska zapytała, czy firma która rozbudowuje swoją firmę dokona naprawy 

chodnika. 

Wójt Dariusz Bielecki odpowiedział, że odbyły się rozmowy, jest pismo od firmy, w którym 

zobowiązują się, że po zakończeniu inwestycji nastąpi przekładka chodnika na koszt firmy i zostanie 

on doprowadzony do stanu poprzedniego. 

Radna Iwona Sagatyńska zapytała jak wygląda kwestia zabezpieczenia w wodę, kanalizację firmy 

New COLD. 

Wójt Dariusz Bielecki odpowiedział, że jest to magazyn chłodniczy, zapotrzebowanie na wodę jest 

takie jak na potrzeby bytowe, czyli na obsługę pracowników, których będzie niewielu, bo większość 

to obsługa automatyczna. Ścieki też są tylko bytowe, a nie produkcyjne. 

Piotr Mychliński z Wydziału Inwestycji przedstawił koncepcję obwodnicy Pomiechówka. Zakres 

inwestycji obejmuje budowę nowej drogi wraz z ciągiem pieszo-rowerowym, przebudowę 

istniejącego układu komunikacyjnego w postaci wykonania nowych skrzyżowań oraz budowę dwóch 

obiektów mostowych - przeprawa przez rzekę i linię kolejową. W ramach inwestycji wykonana 

zostanie również przebudowa infrastruktury podziemnej i naziemnej kolidUjącej z projektowaną 

drogą . Długość obwodnicy wyniesie blisko 8,5 km. Przebieg nowej trasy zaczyna się w Stanisławowie 

w odległości około 0,5 km za przejazdem kolejowym, następnie przebiega przez tereny strefy 

ekonomicznej w Nowym Modlinie w kierunku Kosewka. W Kosewku pomiędzy ul. Gościnną a ul. 

Rzeczną planowane jest przecięcie drogi powiatowej Pomiechówek - Błędowo oraz obiekt mostowy 

nad rzeką Wkra. Następnie trasa biegnie przez tereny nadleśnictwa w miejscowości Czarnowo, gdzie 

będzie przecinać dwie drogi powiatowe w kierunku Goławic Pierwszych i w kierunku Nasielska oraz 

tory kolejowe trasy E-65 Warszawa - Gdynia, gdzie powstanie wiadukt. Z terenów leśnych przechodzi 
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w tereny rolnicze, gdzie wraca na trasę starego przebiegu drogi krajowej nr 62 na wysokości wjazdu 

do miejscowości Czarnowo. 

Koszty wybudowania bez wykupu gruntów są określone na 170000000,00 zł 

Wójt Dariusz Bielecki odnośnie planów obwodnicy poinformował, że inwestycja została już 

uzgodniona z Powiatem Nowodworskim, GDDKiA, PERN, PGE Dystrybucja, Państwowe Gospodarstwo 

Wodne Wody Polskie i PKP> Kolejnym etapem będzie decyzja środowiskowa, przy której odbędą się 

konsultacje. Źródeł finansowania jest kilka, są to m.in. środki z PERN, GDDKiA, KPO. Założeniem jest 

doprowadzenie do takiego systemu finansowego, w którym wkład Gminy będzie symboliczny ok. 1%. 

Radni zapoznali się z mapą projektowanej obwodnicy. 

Radny Andrzej Górecki zapytał nt. przekopu pomiędzy ul. Broniewskiego a ul. Pogodną. 

Wójt Dariusz Bielecki wyjaśnił, że istnieje potrzeba odciążenia przejazdu i dlatego zapadła decyzja 

zrobienia przejścia dla ruchu pieszo - rowerowego. Pomysł jest uzgodniony z PKP. Będzie to 

wybudowanie wiaduktu. Ponadto Wójt przekazał informację odnośnie komunikacji gminnej, że udało 

się złożyć wniosek o zwiększenie dotacji na dodatkowe kursy i od maja planowane jest uruchomienie 

w ramach komunikacji gminnej kursu Wymysły - Nowy Dwór Mazowiecki. 

Radna Iwona Sagatyńska poruszyła temat plakatu wyborczego ustawionego przy bibliotece. 

Powołując się na art. lOB ustawy wyborczej stwierdziła, że materiały takie nie powinny stać na terenie 

jednostki organizacyjnej gminy. 

Sekretarz Bożena Śliwińska wyjaśniła, że nie jest to w sprzeczności z przepisami. Nie może być 

agitacji i materiałów wyborczych na lokalach wyborczych bezpośrednio. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska: 

I"l "",:or ds. kó ;miny 

Tere czyńska 

Iwona Sagatyńska 
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